
AMENDEMENT  7

Agendapunt: 3.2 Bewust omgaan met licht; Beleidsplan over al het licht in de 
openbare ruimte gemeente Barneveld 2020-2026.
Raadsvoorstel: 1009

Onderwerp: Smart City Beleid 

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 9 december 2020

Ondergetekende(n) stelt/stellen het volgende amendement voor:

- De beslispunten 2 namelijk, Het college opdracht te geven voor het opstellen 
van een plan van aanpak voor het ontwikkelen van beleid rondom Smart City, 
te schrappen uit het besluit. Beleidsplan licht

Toelichting:

Smart City is een breed begrip. Concreet komt het neer op het slim aansturen van 
alles in de openbare ruimte. Smart City kan tot besparingen leiden maar ook grote 
financiële risico’s met zich meebrengen. 

Op dit moment is er onvoldoende inzicht in de organisatorische, personele en financiële 
kosten voor het opstellen van het plan van aanpak. Er is onvoldoende inzicht gegeven 
in waarom juist nu Smart City zinvol, betaalbaar en rendabel kan zijn voor de 
gemeente Barneveld.

Gezien de opgaves en gestelde doestellingen is het verstandig om zeer zorgvuldig te 
zijn met het toevoegen en ontwikkelen van nieuw beleid. In het begrotingsontwerp 
voor 2021 heeft het college diverse keuzes en budgetten voorgesteld. In die keuzes 
vinden wij niks terug van deze beleidstoevoeging. 

Het opstellen van dit nieuwe beleid wordt gedekt uit de huidige begrotingsruimte voor 
openbare verlichting. Dit betekent dat; of dit gaat ten koste van dit belangrijke 
beleidspunt Verlichting, of er is te ruim begroot.  
Smart City gaat in op de gehele openbare ruimte en niet alleen de verlichting. Dekking 
uit de begrotingsruimte voor openbare verlichting is niet logisch.      
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